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      Publication Date: 
October, 2023


Description: 
Énoncé de politique

	Le gouvernement des Territoires du Nord-Ouest appuie la création et la croissance d’entreprises concurrentielles, lesquelles constituent la pierre d’assise de l’économie des Territoires du Nord Ouest. Dans le cadre de l’achat de biens et de services et de la passation de contrats de travaux, il encourage les entreprises locales en tenant compte des coûts élevés d’exploitation et de fabrication de produits aux Territoires du Nord-Ouest, en les amenant à créer des emplois et à acquérir l’expérience et les compétences en affaires nécessaires, ainsi qu’en respectant les ententes intergouvernementales applicables.
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Statement of Policy

	The Government of the Northwest Territories supports the creation and growth of competitive businesses as a foundation for the Northwest Territories economy and will, when purchasing goods, services or construction, provide an incentive to Northwest Territories-based businesses in a manner that recognizes the higher cost of operating businesses and manufacturing products in the Northwest Territories, encourages Northwest Territories-based businesses to create employment and develop necessary experience and business skills, and complies with any intergovernmental agreements to which the Government of the Northwest Territories must adhere.
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Policy description of the Northwest Territories Manufactured Goods policy
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